
  Damich 

Deník Anny Frankové 

O této knize jsem neslyšel do doby, než jsme byli „nuceni“ ji přečíst. 

Jakmile jsem se o ni začal zajímat, tak jsem zjistil, že spousty lidí toho o ní vědí 

hodně. Proto jsem se do této knihy pustil s nadšením. 

Ze začátku mě moc nebavila, ale když jsem se ponořil do její situace, začala 

mě zajímat. Zejména mě zaujalo, že jenom kvůli tomu, že pochází z židovské 

rodiny, museli se přestěhovat, aby je nedopadli. O židech a jejich „právech“ 

toho sice vím hodně, ale i přes to vše mi to připadá absurdní a nesouhlasím 

s tím. 

Knihu bych určitě doporučil každému, protože je velice kvalitně 

zpracována, i přes to v jakých podmínkách ji Anna napsala.  

 

  

 


